
 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

Βουλευτής Ηλείας 

Κίνημα Αλλαγής 
                                                                                                          Αθήνα, 10.05.2021 

                                                    

                                               ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: Τον υπουργό Υποδομών κ. Κ. Καραμανλή 

Χρονοδιάγραμμα εργασιών του ‘’Πάτρα-Πύργος’’ και ολοκλήρωση του 

‘’Ολυμπία-Βυτίνα-Τρίπολη’’ 

20 μήνες μετά την ανάληψη της διακυβέρνησης από τη Νέα Δημοκρατία και ένα 

σχεδόν χρόνο μετά την υποβολή του αιτήματος στην Ε.Ε. για παραχώρηση του έργου 

στην ‘’Ολυμπία Οδό’’, οι πολίτες της Ηλείας αγωνιούν για την τύχη του οδικού άξονα 

‘’Πάτρα-Πύργος’’, ενός έργου που έχει καταντήσει σύγχρονο ‘’Γιοφύρι της Άρτας’’ 

με διακομματική ευθύνη από το 2007. Η τελική έγκριση από τη Γενική Διεύθυνση 

Ανταγωνισμού της Ε.Ε.  αναμένεται εδώ και αρκετούς μήνες, προκαλώντας περαιτέρω 

καθυστέρηση στην έναρξη και υλοποίηση ενός έργου, για το οποίο η τελευταία 

εκτίμηση του υπουργείου-όπως διατυπώθηκε το Δεκέμβριο του 2020-ήταν ότι θα 

ολοκληρωθεί τον Οκτώβριο του 2024. Λίγο πριν την έναρξη των  διαπεριφερειακών 

μετακινήσεων και της τουριστικής περιόδου, δεν έχουν ακόμα ξεκινήσει οι εργασίες 

βελτίωσης του υφιστάμενου οδικού δικτύου, η επικινδυνότητα του οποίου είναι 

γνωστή στο πανελλήνιο λόγω των συχνών τροχαίων δυστυχημάτων. Την ίδια στιγμή, 

ημιτελής παραμένει ο οδικός άξονας ‘’Ολυμπία-Βυτίνα-Τρίπολη’’, ο οποίος παρά τις 

προφανείς αναπτυξιακές προοπτικές για την Ηλεία και την Αρκαδία, δεν εντάχθηκε 

τελικά στα έργα που θα χρηματοδοτηθούν από τους πόρους του Ταμείου Ανάκαμψης. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

1. Πότε θα ξεκινήσει και πότε θα ολοκληρωθεί ο αυτοκινητόδρομος ‘’Πάτρα-

Πύργος’’, καθώς και οι εργασίες βελτίωσης του υφιστάμενου οδικού δικτύου; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

727

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/5/2021

Ώρα κατάθεσης:

08:57'



2. Θα προκρίνει τη λύση της ολοκλήρωσης του ‘’Ολυμπία-Βυτίνα-Τρίπολη’’ με 

χρηματοδότηση από τα ΠΕΠ των περιφερειών Δυτικής Ελλάδας και 

Πελοποννήσου, όπως είχε προταθεί εναλλακτικά πριν 5 μήνες; 

 

 

                                       Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 




